
Vraag aan portefeuillehouder Rotondes

In het najaar van 2023 heeft het forum een presentatie gekregen over een nieuwe invulling van de 3 
rotondes in Oudewater: Natuurlijk, Historisch en Kleurrijk.

Wij hebben hier een aantal vragen over:

1. Hoe staat het met het plan om de 3 rotondes om te vormen?
2. Wanneer komt dit plan naar de gemeenteraad?
3. Kan de 4e rotonde in deze gemeente, de rotonde bij Papekop ook meegenomen worden in 

het plan?

De laatste vragen gaat specifiek over de rotonde in Papekop:

4. De inwoners van Papekop geven sinds de realisatie van de nieuwe rotonde (o.a. tijdens de 
jaarlijkse dorpsschouw) aan niet tevreden te zijn met de rotonde in hun dorp. Dagelijks 
komen ze gevaarlijke verkeerssituaties tegen agv de bijzondere loop van het fietspad, het 
gaat de Papekoppers echt aan hun hart. Zijn deze zorgen over de verkeersveiligheid bij het 
college bekend?

5. Welke mogelijkheden zijn er om deze zorgen bij de inwoners weg te nemen?

Dank vast voor het beantwoorden van de vragen.

Groet namens de Onafhankelijken 

Annika Huizinga


